



## 保誠保險呈獻《今天... is the Day 劉德華巡迴演唱會 2024/2025》香港站 門票大抽獎結果公佈

### Prudential Presents: Today... is the Day Andy Lau Concert Tour 2024/2025 - Hong Kong Tickets Lucky Draw Results Announcement

保誠保險呈獻《今天... is the Day 劉德華巡迴演唱會 2024/2025》香港站門票大抽獎（「抽獎活動」）已於 2024 年 11 月 29 日以電腦隨機方式成功抽出 5 位得獎者。

Prudential Presents: Today... is the Day Andy Lau Concert Tour 2024/2025 - Hong Kong Tickets Lucky Draw was held on 29 November 2024. Total 5 winners were drawn randomly by the computer system.

得獎名單如下:

Please refer to the winners list below:

獎品 Prize	名額 Quota
保誠保險呈獻《今天... is the Day 劉德華巡迴演唱會 2024/2025》香港站 HK\$980 門票兩張	5 名
Two HK\$980 concert tickets of Prudential Presents: Today... is the Day Andy Lau Concert Tour 2024/2025 - Hong Kong	5 winners

No	得獎者姓名 Name of Winner	手機號碼 (尾 4 位數字) Mobile Number (Last 4 digits)
1	CHEUNG YEENA	+852 XXXX6804
2	LO WAI	+852 XXXX5466
3	WONG CHUNG WUN	+852 XXXX9754
4	崔婉焯	+86 XXXXXXX8816
5	CHAN WING SHING	+852 XXXX6796

保誠亦將於 2024 年 12 月 4 日，根據參加者登記時所提供的手機號碼以短訊形式發送得獎通知，得獎者須按手機短訊所指示的方法及條款及細則領取獎品。

Winner(s) will be notified by Prudential via SMS on 4 December 2024 according to mobile number provided during Registration. The Winners are required to redeem the Prizes according to the instructions and terms and conditions stated in the notification SMS.



保誠保險呈獻《今天... is the Day 劉德華巡迴演唱會 2024/2025》香港站  
門票大抽獎結果公佈

Prudential Presents: Today... is the Day Andy Lau Concert Tour  
2024/2025 - Hong Kong Tickets Lucky Draw Results Announcement

得獎者亦可以授權他人代領獎品，惟代領人必須出示得獎者的有效香港身份證或旅遊證件副本及已簽妥之授權書以領取獎品。

If you authorize a representative to collect on your behalf, he or she must present the copy of your valid our valid HKID or travel document and signed Authorization Letter to collect the prize.

[下載代領獎品授權書](#) [Download Prize Collection Authorization Letter](#)

上述抽獎活動須受相關[條款及細則](#)約束。推廣生意競賽牌照號碼：59380-1。

The above Lucky Draw is subject to relevant [Terms and Conditions](#). Trade Promotion Competition Licence No.: 59380-1.